
              
 

Pytania zadawane na ZWZA Skyline Investment S.A. w dniu 27 czerwca 2008 r. 
 
Pan Krzysztof Szczygieł, akcjonariusz spółki:  
 
‐ Dlaczego zarząd spółki rekomendował przeznaczenie zysku netto osiągniętego w 2007 r. w 
wysokości 32,5 mln zł w całości na kapitał zapasowy? Jaka jest polityka zarządu spółki w 
kwestii wypłaty dywidendy? 
 
Odpowiedź członka zarządu, dyrektora finansowego Jarosława Tomczyka: 
 
‐ Zysk osiągnięty w 2007 roku to w większości zysk niegotówkowy, dlatego możliwości 
przeznaczenia go na cele inne niż kapitał zapasowy były niewielkie. Ponadto spółka dokonała 
niedawno publicznej emisji akcji i pozyskała z rynku środki, które przeznaczy na inwestycje.  
W związku z tym wypłacanie dywidendy byłoby niewskazane.  
 
Odpowiedź prezesa zarządu Jerzego Reya: 
 
‐ Zarząd  stoi na stanowisku, że w chwili obecnej spółka powinna przeznaczyć zysk na kapitał 
zapasowy. Jeśli w przyszłości pojawi się nadwyżka finansowa, a zarząd uzna, że warunki 
rynkowe są niekorzystne dla inwestycji, wtedy będziemy proponowali przeznaczenie zysku 
na wypłatę dywidendy dla akcjonariuszy.  
 
Pan Krzysztof Szczygieł, akcjonariusz spółki:   
 
‐ Jaka jest sytuacja finansowa spółki? 
 
Prezes zarządu Jerzy Rey: 
 
 ‐ Zarząd spółki podjął decyzję o niepublikowaniu prognoz dotyczących wyników 
finansowych. Stąd odpowiedź na pytanie o wyniki II kwartału nie jest możliwa. W I kwartale 
spółka poniosła stratę przekraczającą 3 mln zł z powodu przeceny aktywów spółki w postaci 
akcji notowanych na rynku publicznym. Mogę tylko powiedzieć, że koniunktura giełdowa od 
końca I kwartału nie uległa polepszeniu. 
 
 
 
 


